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PROTOKÓŁ NR 4 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej 
Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 17.07.2020 r. 

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik do protokołu. Gośćmi podczas 

obrad komisji byli Pani Wójt Gminy Pruszcz Gdański Magdalena Kołodziejczak, 

Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Pruszcz Gdańśki Pan Karol Lipski oraz 

Radna Krystyna Białek. Komisja na posiedzeniu w dniu 17.05.2020 r. obradowała w 

następujących sprawach: 

1. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Pruszcz Gdański na rok szkolny 2020-2021  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Ewelina Kraśko-Pyśko – Kierownik Ref. Spraw 
Obywatelskich. Radni nie mieli pytań w związku z przygotowanym projektem 
uchwały.  

Odbyło się głosowanie, członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie.   

2. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Ewa Drzazga – Zastępca Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Pruszczu Gdańskim. Radni nie mieli pytań w związku 
z przygotowanym projektem uchwały.  

Odbyło się głosowanie, członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie.   

3. Na posiedzenie przybył Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy 

Pruszcz Gdański Pan Karol Lipski  

Pan Karol Lipski zreferował działalność Ośrodka Sportu i Rekreacji pod względem: 

- działalności Jachtowego Klubu „Wiślinka” 

- organizacji spływów kajakowych dla 20-24 osób od 1 sierpnia 2020 r.  

Dyrektor ponadto przedstawił plany na najbliższe miesiące: 

- sprawozdanie Smoczej Łodzi 

- odnowienie i oznakowanie rowerów i kajaków w stanicy w Juszkowie  

- pielęgnacja i koszenie obiektów sportowych  

- umocowanie na stałe dużych bramek ze względu na bezpieczeństwo 

- odnowienie trybun i bramek w Rusocinie  



Dyrektor podkreślił, że dwie drużyny piłkarskie zakwalifikowały się do ligi okręgowej, 

a mecz odbędzie się 2 sierpnia 2020 r. o godz. 18:00 w ¼ zajętych trybun. Impreza 

będzie komentowana i transmitowana.  

Dyrektor wskazał miejsca, gdzie odbywają się treningi nordic walking.  

Radna Weronika Chmielowiec zapytała o ubezpieczenie żeglarzy, zawodników i 

sprzętu. Dyrektor Karol Lipski zapewnił, że wszystko jest ubezpieczone.  

Radny Dariusz Grudniewski dopytał o działalność obiektu w Żuławce. Otrzymał 

odpowiedź, że to jest sprawa Gminnego Towarzystwa Sportowego i warto by było ten 

temat poruszyć na zarządzie. Pan Dyrektor nie widzi problemu w tym, aby korzystać 

z obiektu i obiecał częstsze koszenie obiektów w Żuławce i Rekcinie.  

Radna Monika Ficek doceniła energię nowego Dyrektora. Zwróciła się do Pani Wójt 

Magdaleny Kołodziejczak z następującą uwagą: „szkoda, że nie ma ośrodek jeszcze 

własnej strony internetowej” jak również podkreśliła, że należy upowszechnić 

wiadomość o pięknych miejscach naszej Gminy. Propozycja radnej to banery, 

Facebook, gazetka, a przede wszystkim strona Gminy. Pani Wójt przyjęła uwagi z 

zamierzeniem wykorzystania ich.  

Radny Andrzej Chmielewski zaproponował, aby radni nadal udostępniali informacje o 

wydarzeniach.  

Radna Weronika Chmielowiec dostrzegła, iż promocja wydarzeń sportowych i 

kulturalnych powinna odbywać się również w szkołach.  

Radna Monika Ficek zwróciła się do Pani Wójt z zapytaniem, czy Gmina jest w stanie 

wspomóc rodziców dzieci z GTS będące w Lidze Wojewódzkiej na zgrupowanie np. 

do Słupska czy Ustki. Pani Wójt wyjaśniła, że szkolne autobusy mogą realizować to 

zadanie.  

Radna Monika Ficek zwróciła się do Radnego Dariusza Grudniewskiego, by ten 

temat przekazał trenerom. Radna otrzymała też odpowiedź od Wójta Gminy w 

związku z monitoringiem w Rusocinie, który jest sprawny. Została też 

doinformowana, że Gmina realizuje projekt żeglarski „Wiatr w żagle”. 

Radny Andrzej Chmielewski dopytał o wniosek do Urzędu Marszałkowskiego w 

związku z zajęciami wakacyjnymi dla dzieci.  

Pani Wójt przedstawiła projekt zajęć ogólnodostępnych pod chmurką. Konkurs 

niebawem będzie rozstrzygnięty. Ma dotyczyć 24 sołectw, a zajęcie w większości 

będą odbywały się na obiektach sportowych. Ponadto marszałkowski projekt 

żeglarski będzie kontynuowany dla dzieci z naszej Gminy, ich nauczycieli i pozwoli 

rozwijać kompetencje kluczowe.  

Radna Małgorzata Osowska zapytała o zatwierdzenie wszystkich regulaminów na 

obiektach sportowych. Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Pruszcz Gdański 

wyjaśnił, że są one wprowadzone zarządzeniem Dyrektora Sportu i Rekreacji.  

Radna Ewa Romik był zainteresowana odpłatnością za wynajem boiska. Pan Karol 

Lipski wyjaśnił, że powstaje coraz więcej szkółek sportowych i nie w każdym miejscu 



jesteśmy w stanie zapewnić zaplecze w postaci prysznicy czy szatni. Wójt 

wspomniała, że składka w GTS, to około 50 zł miesięcznie i w całości pokrywa koszt 

wynagrodzenia trenera i asystenta.  

4. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XV/146/2019 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Pruszcz Gdański 

na rok 2020 

Projekt uchwały przedstawił Pan Łukasz Butkus – pełnomocnik Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

W trakcie referowania każdej z poprawek Pani Wójt Gminy Magdalena Kołodziejczak 

w punkcie str 34 wyjaśniła, że w związku, iż nie zgłosił się żaden psychiatra dziecięcy 

– bo takich nie ma na rynku pracy – Starosta Stefan Skonieczny uruchomił na III 

piętrze internatu ZSR CKP w Rusocinie poradnię psychologiczno-psychiatryczną. 

Jego działalnością zajmie się Powiatowe Centrum Pomocy w Rusocinie. Radni 

otrzymali kopie artykułu z portalu www.powiat-gdanski.pl 

Radna Weronika Chmielowiec prosiła, w związku z dopisaniem na str. 45 Programu 

Profilaktyki informacji o uzasadnieniu zakupu sprzętu komputerowego/laptopów, 

tabletów, kamer internetowych itp., o doprecyzowanie do dnia XIX Sesji Rady Gminy, 

która odbędzie się 23 lipca 2020 r. ile zostanie zakupionego sprzętu i komu zostanie 

on przekazany.  

Pani Wójt wyszła z propozycją zakupienia biletów do zoo i do Centrum Hevelianum z 

niewykorzystanych środków Gminnego Programu Profilaktyki, beneficjentami 

mogłyby być rodziny, które wskazują pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Gminy Pruszcz Gdański.  

Radna Monika Ficek zwróciła uwagę, że powinniśmy otrzymać dwa sprawozdania za 

I i II kwartał. Radny Remigiusz Kwieciński poparł wniosek.  

Radny Andrzej Chmielewski doprecyzował, że do XIX Sesji Rady Gminy oczekujemy 

kosztorysu planowanych wydatków związanych ze sprzętem komputerowym.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak opuściła posiedzenie Komisji.  

Odbyło się głosowanie, członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie, 
przy 6 głosach oddanych za i 2 głosach wstrzymujących się.  

5. Wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Pruszcz Gdański (dot. budowy ul. Stylowej w 

Borkowie) 

Radny Remigiusz Kwieciński wniósł uwagę: „żadnych terminów Pani Wójt nie 

naruszyła”. Dodał, że poszczególne Komisje nie powinny zajmować się tym samym 

zagadnieniem, co Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

Odbyło się głosowanie, członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie, 
przy 6 głosach oddanych za i 2 głosach oddanych przeciw.  

http://www.powiat-gdanski.pl/


6. Wolne wnioski  

Członkowie Komisji otrzymali materiały: 

- Program „Usługi opiekuńcze dla osób niepełnosprawnych – edycja 2020” 

Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

- Artykuł „W Rusocinie zostanie uruchomiona poradnia psychologiczno-

psychiatryczna dla dzieci i młodzieży” portalu www.polnocna.tv 

-Informacje o Centrum Pomocy Dzieciom Fundacji Dajemy Dzieciom Siłę w Gdańsku  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

Podpisy członków Komisji:  

 

1. Ewa Romik  

2. Andrzej Chmielewski 

3. Remigiusz Kwieciński  

4. Beata Biała – Grzędzicka  

5. Weronika Chmielowiec 

6. Małgorzata Osowska 

7. Danuta Czerwińska 

8. Karolina Wołosowska 

9. Dariusz Grudniewski 

10.  Monika Ficek 

 

http://www.polnocna.tv/

